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el Periòdic d’AndorraPolítica
DISSABTE

12 DE JULIOL DEL 20086

Bartumeu, al
Progressive
Forum de
Barcelona

CONFERÈNCIA GLOBAL

EL PERIÒDIC
ESCALDES-ENGORDANY

El president del Grup Parlamen-
tari Socialdemòcrata, Jaume Bar-
tumeu, va participar ahir a Barce-
lona en les jornades de debat del
Global Progressive Forum: Globa-
lització, crisis i respostes. La jornada
té la intenció, segons els organit-
zadors, de «no només posar de
manifest els efectes nocius de
l’actual model de globalització,
sinó proposar solucions».

En aquest sentit, es ressalta
que, per als defensors de l’actual
globalització, els resultats
d’aquestes polítiques «estan sent
molt positius, doncs estan perme-
tent, tant als països en desenvolu-
pament com als desenvolupats,
beneficiar-se de les economies
d’escala i d’una major eficiència
en la producció i en el comerç».

La jornada d’ahir va comptar
amb les intervencions del presi-
dent del Global Progressive Fo-
rum (GPF), Josep Borrell; el secre-
tari general de la UGT, Josep Ma-
ria Álvarez, i del conseller d’Eco-
nomia i Finances de la Generali-
tat de Catalunya, Antoni Castells,
entre d’altres. H

Joaquim Pereira encapçalarà
la nova junta del CEPA

CLUB D’EMPRESARIS PORTUGUESOS D’ANDORRA

EL PERIÒDIC
ANDORRA LA VELLA

TONY LARA

33 Els membres de la nova junta, el dia de l’assemblea.

El Club d’Empresaris Portuguesos
d’Andorra (CEPA) va presentar a una
assemblea general la nova junta di-
rectiva que estarà encapçalada per
Joaquim Pereira, secretari general
fins al moment.

OBJECTIUS / Pereira va aprofitar per
presentar els objectius que vol por-
tar endavant a «curt termini». Entre
ells, el president va destacar l’actua-
lització de la web (www.cepaclub.-

com) i el nou assessorament fiscal i
informàtic que tindran els membres
del club.

D’altra banda, també va declarar
el seu interès per establir lligams de
c o l . l a b o r a c i ó a m b e l s a c t o r s
econòmics del Principat, com ara
l’Oficina per a la Innovació Empresa-
rial (OIE). Aquestes trobades, però,
no seran les úniques que es volen or-
ganitzar des dels empresaris portu-
guesos. En aquest sentit, Pereira es
va mostrar a favor de reunir-se pe-
riòdicament amb els socis de la seva

entitat i fer workshops amb diferents
empreses especialitzades per conèi-
xer les seves preocupacions.

La captació de nous socis per a
l’organització, que actualment té 66
membres, la realització d’un butlletí
informatiu, la creació de despatxos
propis per a l’entitat i la recerca
d’un acord amb una organització
benèfica són altres objectius presen-
tats a l’assemblea.

D’altra banda, Pereira es va voler
desmarcar de les crítiques que el
moviment associatiu portuguès va
emetre abans d’ahir contra l’ambai-
xador de Portugal. En aquest sentit,
va recordar que De Bessa «sempre
ens ha donat suport i ha fet la seva
feina». H


